
Referat af bestyrelsesmøde N. Zahles Skole torsdag den 9. december 2021 
  
Fraværende: Charlotte Rønhof, Søren Houman, Tina Pihl og Søren N. Hansen 
 
Pkt. nr. 1. 
 
Overskrift: Protokol 
 
 
 
 
Indstilling: 
 

Det indstilles til Bestyrelsen 
 
 at Bestyrelsen godkender referatudkast af bestyrelsesmødet 8. november 2021. 

 
  

 
Beslutning: 
Referatet blev godkendt og underskrevet. 
 
 
 
Sagsfremstilling: 
- 
 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
Ingen 
 
 
 
 
 
 
 
Bilag: 
Referat af bestyrelsesmødet 8/11 2021. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Pkt. nr. 2. 
 
Overskrift: Godkendelse af budget for 2022 
 
 
Indstilling: 
 

Ledelsen indstiller til Bestyrelsen 
 
 at Bestyrelsen godkender udkast til budget 2022. 
  

 
Beslutning: 
Budgettet blev godkendt. 
 
Bestyrelsen ønskede en opgørelse af udviklingen i skolepengebetalingen de seneste 8 år set i for-
hold til inflationen. 
 
Anne Birgitte oplyste, at der er gode chancer for at gymnasiet alligevel får lov til at optage 6 klasser 
i 1. g til sommer. Forligspartierne er blevet enige om, at private gymnasier må optage så mange 
elever, under den nye aftale, som de optog til skoleåret 2021/22. Lovforslaget andenbehandles i 
uge 50-2021. Bliver dette en realitet, får det ingen økonomiske konsekvenser i forhold til budgettet 
for 2022, idet GSK-aktiviteten så udfases som oprindeligt planlagt. 
 
 
Sagsfremstilling: 
Ledelsen har udarbejdet forslag til skolens budget for 2022. Finansloven for 2022 er ikke endeligt 
vedtaget, i budgettet er der således anvendt de tilskudssatser mv. som regeringen fremlagde i au-
gust 2021. Jf. bestyrelsens beslutning på mødet den 29/9 2021 er skolepenge- og SFO betaling 
uændret i 2022 i forhold til 2021. 
 
Der er budgetteret med investeringer på 7 mio. kr. Heraf vedrører de 1 mio. kr. investering i brand-
alarmeringsanlæg i NV3 og 5. Denne investering var oprindelig planlagt til 2021, men når ikke at 
blive udført i 2021. Herudover er der planlagt investeringer i nye touch paneler i klasserne på 2,5 
mio. kr. (de eksisterende er 7-10 år gamle), 0,5 mio. kr. til kantinen (kølerum, udluftning køkken) 
samt 3 mio. kr. diverse inventar mv. 
 
Der er budgetteret med, at skolens aktiviteter kan afvikles på normal vis, dog forventes det øgede 
rengøringsniveau opretholdt pga. Corona. Det giver en meromkostning på ca. 500 tkr. 
 
Der forventes et overskud på 1.659 tkr. De likvide beholdninger forventes at udgøre 6 mio. kr. ul-
timo 2022. 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
Jf. ovenfor. 
 
 
Bilag: 
N. Zahles Skole – Udkast til budget for 2022. 
 
 
 
 



Pkt. nr. 3. 
 
 
Overskrift: Forslag til bestyrelsens forretningsorden 
 
 
Indstilling: 
 
Forretningsordensudvalget indstiller til Bestyrelsen 
  
at bestyrelsen godkender/drøfter forslag til bestyrelsens forretningsorden. 
 
 
Beslutning: 
Punktet blev udskudt til næste bestyrelsesmøde. 
 
 
 
 
 
 
Sagsfremstilling: 
Skolen godkendte (endeligt) den 8/11 2021 en række ændringer til skolens vedtægter. I den forbin-
delse nedsatte bestyrelsens et udvalg der havde til opgave, at justere bestyrelsens forretningsor-
den i overensstemmelse med de ændrede vedtægter. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
- 
 
 
 
 
 
 
Bilag: 
Udkast til bestyrelsens forretningsorden (eftersendes) 
 



Pkt. nr. 4. 
 
 
Overskrift: Forslag til regler for valg af forældre- og medarbejderrepræsentanter til bestyrel-
sen 
 
 
Indstilling: 
 
Ledelsen indstiller til Bestyrelsen 
 
at bestyrelsen godkender/drøfter forslag til regler for valg af forældre- og medarbejderrepræsen-
tanter til bestyrelsen    
  
 
 
Beslutning: 
Udkast til valgregler blev godkendt med bestyrelsens ændringer. 
 
 
 
 
Sagsfremstilling: 
Forslaget er udarbejdet som konsekvens af skolens vedtægtsændringer besluttet den 8/11 2021, 
jf. vedtægternes §6 stk. 2. der fastslår, at bestyrelsen fastsætter regler for hvorledes forældre og 
medarbejdere vælges til bestyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bilag: 
Udkast til regler for valg af forældre- og medarbejderrepræsentanter til bestyrelsen 
 
 
 
 



 
Pkt. nr. 5. 
 
Overskrift: Formandsskifte marts 2023 
 
 
 
 
Indstilling: 
 
Det indstilles til Bestyrelsen 
 
at Bestyrelsen drøfter formandsskifte marts 2023. 
 
 
 
 
 
Beslutning: 
Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af Mike Lippert, Lone Westergaard, Anders Gade-
gaard og Nicolai Ørsted, der ville tage hånd om processen. For at kvalificere gruppens arbejde vil 
Mogens Cranil komme med input til gruppen om sine erfaringer som formand. Gruppen ville ligele-
des sætte pris på, at ledelsen (hver især) kom med deres input om formandshvervet. 
 
Punktet er på dagsordenen igen den 24/3 2022. 
 
Sagsfremstilling: 
For at være i god tid, ønskede bestyrelsen at drøfte formandsskiftet i marts 2023 på nærværende 
bestyrelsesmøde. 
 
 
 
 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bilag: 
- 
 
 



 
Pkt. nr. 6. 
 
Overskrift: Meddelelser fra formanden 
 
 
Indstilling: 
 

Det indstilles til Bestyrelsen 
 
1. at Bestyrelsen tager formandens beretning til efterretning. 

 
  

 
Beslutning: 
Formandens beretning blev taget til efterretning. 
 
 
 
 
Sagsfremstilling: 
 
 
12. oktober 2021 – Møde med Sus Emmery og resultatløn, ledelsesmøde vedrørende forberedelse 
af bestyrelsesseminar. 
 
27. oktober 2021 - Ledelsesmøde vedrørende forberedelse af bestyrelsesseminar. 
 
8. november 2021 – Bestyrelsesseminar. 
 
19. november 2021 – Strategimøde med Tina Pihl, Søren Houman, Sus Emmery og Anne Birgitte 
Klange. 
 
23. november 2021 – Ledelsesmøde vedrørende forberedelse af bestyrelsesmøde. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
- 
 
 
Bilag: 
- 
 
 
 
 



 
Pkt. nr. 7. 
 
Overskrift: Meddelelser fra lederrådet 
 
 
 
 
Indstilling: 
 

Ledelsen indstiller til Bestyrelsen 
 
1. at Bestyrelsen tager lederrådets meddelelser til efterretning. 
  

 
Beslutning: 
Anne Birgitte Klange orienterede om, at smitten var begrænset i gymnasiet. Der var indført krav 
om kontrol af Coronapas hos både medarbejdere og elever. La Santa turen for 2. g gik fint, og In-
troturen for 1. g gik også fint. Det blev dog uden 1. f der måtte blive hjemme pga. smittechance fra 
nære kontakter. Gymnasiefest for eleverne den 10/12 2021 er aflyst. Julefrokost for Gymnasiesko-
lens medarbejdere den 17/12 2021 er aflyst, men juleindledning i Vor Frue Kirke gennemføres for 
gymnasieafdelingen den 17/12 2021.  
 
Sus Emmery orienterede om, at der var drypvis smitte. I perioden 24/10 til 6/12 2021 havde der 
været i alt 32 smittede elever. Der har været stor forståelse fra forældrene i forhold til de ændrede 
vilkår for skoledrift. Skolen har som på gymnasiet Coronapaskontrol af medarbejderne. Der har 
været arrangeret mange ture ud af huset med eleverne. Juleindledningen i Trinitatis Kirke er aflyst, 
morgensang er aflyst og medarbejdernes julefrokost den 10/12 2021 er aflyst. Skolens nye hjem-
meside er ved at være færdig. Der er fyldt op i 0. klasserne til kommende skoleår. 
 
Mona Schleppegrel orienterede om, at der var drypvis smitte. De to 2. klasser var halveret på et 
tidspunkt, men ingen klasser var lukket helt ned. Læseskolen blev lukket ned i uge 48-2021 pga. 
smitte. Den traditionsrige juletræsfest som 5. klasserne holder for 0. klasserne blev gennemført 
med stor succes, om end det måtte gøres af 2 omgange. Der er fyldt op i 0. klasserne til kom-
mende skoleår er fyldt. Lis Ingerslevs stilling er slået op, og der har allerede været flere henvendel-
ser,    
 
 
 
Sagsfremstilling: 
Anne Birgitte orienterer om: Sidste nyt på gymnasiet. 
Sus Emmery orienterer om: Sidste nyt på Seminarieskolen. 
Mona Schleppegrel orienterer om: Sidste nyt på Grundskolen. 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
- 
 
 
 
 
 
Bilag: 
 



 
 
Pkt. nr. 8. 
 
Overskrift: Øvrige meddelelser 
 
 
 
 
Indstilling: 
 

Ledelsen indstiller til Bestyrelsen 
 
1. at Bestyrelsen tager øvrige meddelelser til efterretning. 
  

 
Beslutning: 
Det var ingen øvrige meddelelser. 
 
 
 
 
 
Sagsfremstilling: 
- 
 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bilag: 
- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Pkt. nr. 9. 
 
Overskrift: Eventuelt 
Der var ingenting under eventuelt bortset fra der blev ønsket god jul og godt nytår. 


